
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Kraví hora 2 konané 3.2.2022 

Místo konání: vinotéka na Moravském nám.  17-19 hod 

Přítomni: L. Hrdličková, P. Hobzová, V. Chovancová, L. Mareček, A. Čipová, J. Dubová, R. 

Holubář 

Host: Mgr. Michnová – právnička, P. Hrda 

• Konzultace návrhu nového OŘ s právničkou pí. Michnovou, rekapitulace znění 

nového OŘ, bude rozeslán s pozvánkou na Členskou schůzi a následně schválen 

• Termíny brigády: 22.4.2023, pozvánka bude odeslána emailem a na nástěnkách, plán 

prací na brigádu: bude   opět provedena kontrola zahrádek , evidence a označení 

majetku (P.  R. M. Řičař), jarní úklid – bude k dispozici kontejner na nespalitelný 

odpad a u spolkové chaty se bude pálit spalitelný odpad 

• Výbor s novou účetní připravuje  vnitřní směrnici 

• Pravidelně bude prováděna čtvrtletní kontrola výpůjček nářadí, hospodáři byla 

předána nová forma evidence výpůjček (R. Holubář, P. Hrda) 

• Platby a termín splatnosti výměrů - návrh o prodloužení termínu splatnosti s ohledem 

na znění nájemní smlouvy s MMB, který může navýšit nájem k 31.3. Vzhledem 

k termínu odvodu platby MMB 30.4. návrh nechválen, zůstává termín splatnosti 31.3. 

• Termín spouštění vody1.4.2023 dle počasí - nutnost informovat osadníky a požádat je 

o součinnost při spouštění a kontrole vodovodního řadu, závady hlásit neprodleně 

hospodáři 

• Projednání bodu ze zápisu schůze Kontrolní komise výše poplatku za zaslanou poštu 

paní Pajerkové (zahrada 268), vyjádření Výboru:  

Poštovné - nadále ponecháno 100 Kč (další zdražování ze strany České pošty, práce, 

čas), bez emailové adresy zůstává 36 osadníků (detailní analýzu má P.. Hobzová), 

opakovanou stížnost na výši poštovné pí Pajerkové výbor zamítá - členská základna  

schválila na členské schůzi v roce 2022 sumu 100 Kč 

• Termín členské schůze 2023 -  konec března, domluvit pronájem auly (L. Hrdličková) 

• 13.2. 2023 veřejné projednání  zrušení současného územního plánu  pro oblast Kraví 

hory na MMB - zúčastní se P. Hobzová 

• Projednání protestu p. Rosinaie (zahrada 41) na vytýkací dopis zaslaný jemu v létě a 

v listopadu 2022, vyjádření výboru: 

- stále platí nutnost vytvoření pěstebních záhonů na úkor travnaté plochy v rozsahu 

cca 50m2 

• Zpráva o činnosti za rok 2022 (L. Hrdličková, P. Hobzová) 

• Zástupce kolonie na zasedání ÚR nově Jana Dubová, zjistit termíny konání a 

informovat výbor o jednání 

• Ukončení v 18.45 hod 

 

Zapsala předsedkyně Lucie Hrdličková, editovala Pavlína Hobzová 

 


